



MALVIK IL FOTBALL – STYREMØTE

Møte: 6/2024

Dag: Tirsdag 28. mai 2024

Kl.: 19:00-22:15

Sted: MIL klubbhus

Til stede: Steinar Lille, Fredrik Pinto Hov, Morten Løvseth, Aage Nordahl, Kjell Tore Hansen, Torunn Jakobsen Langlo, Ann Charlotte Refsnes, Aurora Bekken, Anita Viset, Siri Eide

Forfall: Terje Hammerbukt, Unni Larsen

Saksliste:

2024/33 – Kommentarer til innkalling (referat 5/2024 godkjent og vil bli lagt ut)

2024/34 – Status handlingsplan 2024 og fremdrift/årshjul (tettere på lagene)

2024/35 – Status sport og treneransettelser (inkl forslag til lønn ut over budsjett)

2024/36 – Status fotballskolen

2024/37 – Status mil/hil

2024/38 – Orientering styremedlemmer (div innenfor de enkeltes områder)

Saksnr.	Saksopplysninger	Ansvar/frist
2024/33	Kommentarer til innkalling Referat 5/2024 godkjent på mail og publisert. Gjennomgang av referat med oppfølging. <i>Vedtak – Ingen merknader til innkalling og referat</i>	
2024/34	Status handlingsplan og fremdrift/årshjul Torunn gikk igjennom oppsummering etter lagsmøtene gjennomført tidligere i år. Dokumentasjon sendt styret i forkant. Styret er godt fornøyd med gjennomføringen og tilbakemeldingene vi mottok. Gjennomgang av årshjul for status – vi er i rute. <i>Vedtak – følgende tiltak skal iverksettes:</i> <ul style="list-style-type: none">- Etablere «teknisk hjerte» hvor junior- og seniorlagene kan møtes regelmessig- Klubben skal kommunisere en tydelig seniorstrategi – utarbeides- Hospitering – håndtering fra yngre til eldre lag, prioriteringer (spesielt jr/sr)- Klubbrevet kiosk utredes- Følge opp lag som har meldt ønske om trenerveileder- Utrede utstyrbod nybanen- Ny runde slike møter rundt sesongslutt – samme deltakere fra styret og SU- Etablere spillerutvalg som møter styremedlem 2 ganger i året (J15, J17, G16, G19, senior) – sende info til lagsmail for et møte i august- Sende ut info til lagsmail at styret/sport om ønskelig deltar i foreldremøter- Sende kommunikasjonsplan til lagsmail/hjemmeside – hvem kontakter man når?- Oppdatere avdelingshåndbok- Gjennomføre trener- og laglederforum to ganger pr år- Treneravtaler barnefotballen	Sportslig leder Styret Sportslig leder Styret Sportslig leder Styret Styret Styret/Aurora Styret/Torunn Styret/Torunn Styret/Fredrik Sportslig leder Styret/leder
2024/35	Status sport og treneransettelser Styret har mottatt innstilling fra styringsgruppen MIL/HIL ang forslag til endring i godtgjørelse til trenere for noen lag. <i>Vedtak – MIL Fotball følger innstilling fra styringsgruppen og avventer tilbakemelding fra HIL før vedtak kommuniseres til de berørte</i>	



MALVIK IL FOTBALL – STYREMØTE

2024/36	<p>Status fotballskolen Aage gikk igjennom status for fotballskolen, inkl. påmelding og kontakt med Elias og Andrea (ansvarlige for skolen). Invitasjon til instruktører sendt ut. Følger prinsipp om bruk av instruktører fra MIL og MIL/HIL. Budsjett for fotballskolen er vedtatt som del av avdelingens budsjett. Kort diskusjon rundt innkjøp av baller. Sjekke med gåfotball ang. servering.</p> <p><i>Vedtak – tas til orientering. Aage varslar styret ved evt. behov for avgjørelser</i></p>	
2024/37	<p>Status MIL/HIL Steinar og Anncha orienterte om relevant info fra kretsens samling for kvalitetsklubber. Stort fokus på «bærekraftige klubber», i praksis håndtering av samarbeidslag/klubber fremover. Relevant informasjon gjennomgått i styret med diskusjon.</p> <p><i>Vedtak -</i></p> <ul style="list-style-type: none">- <i>Fellesmøte med HIL gjennomføres 17/6 – agenda utarbeides av styreleder. Fremdrift avklares og fastsettes i møtet</i>- <i>Vi vurderer å gjennomføre et medlemsmøte for å innhente synspunkter</i>- <i>Siri utarbeider budsjett MIL/HIL</i>	
2024/38	<p>Orientering styremedlemmer Styret diskuterte flere elementer:</p> <ul style="list-style-type: none">- Futsal må konkretiseres for 2025, inkl. sportsplan, økonomi og gjennomføring- Resertifisering åpner 3/6, frist 8/9: Fredrik har ansvaret og skal legge frem forslag til svar i første styremøte over sommeren – fokus på klubbutvikling hos oss- Henvendelse fra sportslig leder ang Selbusamling 2025 – styret positiv til dette- Sommeroppmerksomhet til to personer, Morten gjennomfører- Kjell Tore har søkt midler til granulatfangst- Oppsamlet granulat skal ut igjen, Kjell Tore koordinerer lån av spreder- Vi kan hente mål fra Saksvik Vel, Kjell Tore koordinerer- Vi kan også hente mål fra Abra- Oppfølging nybanen: Fredrik og Kjell Tore følger opp og kontakter leverandør i første omgang, kommunen deretter- Dopapirdugnad pågår – utlevering avklares- 17.maidugnad gjennomført – Anncha følger opp erfaringsdokument og forslår endringer- Cupkomite innkaller styreleder til evalueringsmøte- Fredrik og Steinar skal revidere avdelingshåndbok – legges frem over sommeren- Orientering om nytt klubbhus	

30.05.2024 Steinar Lille

Neste styremøte: 17.06 19-21 (HIL klubbhus)